
VELİ YILMAZ’DAN ÇOK ÖNEMLİ KUŞBURNU ÖNERİSİ

Gümüşhane’nin sevilen simalarından Veli Yılmaz, uzun zamandanberi İstanbul’da
ikamet ediyor.
Veli Yılmaz Bey, 25 Mart 2020 tarihinde Gündoğumu Haber Sitesi’nde çok önemli
bir köşe yazısı yayımlandı.
Veli Yılmaz’ın bu yazısını önce paylaşıp daha sonra yorumumuzu yapacağız.
İşte o yazı.
KUŞBURNU’NUN SAHİBİ YOK – VELİ YILMAZ – 25 Mart 2020 – Gündoğumuz Haber Sitesi
Gümüşhane diye bir şehir o şehrin kuşburnu gibi bir değeri var.
İşsizlik diz boyu, ekonomi de çark dönmüyor gibi bir şey.
*
Yıllardır o cevherin çekip çıkartılmasını istedik.
Rahmetli Kemal Saygınar çıkıp gelse hepimize hesap sorardı.
*
Size ben kuşburnunu böyle mi teslim ettim diye?
*
Tekke köyündeki fabrika kısmen çalışıyor oysa bu fabrikanın daha elverişli bir
şekilde hizmet vermesi gerekmez mi?
*
Belediye başkanlığı nezrinde bir girişim oldu ama kuşburnu henüz istenilen
seviyede değil.
*
Gümüşhane peki ne yapmalıydı,
Bu sektörde uzun yıllardır boy gösteren muhataplara mikrofon uzattığımızda ilk
söyledikleri şeyin ilgi olmadığı yönündeki ifadelerdi.
*
Kuşburnu Allah vergisi doğa da o kadar çok bulunan bir şeydi ki, çok küçük bir
çaba ile pozitif anlamda şehir geneline ekonomiye kazandırılabilirdi ve fakat
olmadı olmamasının birinci sebebi de elbette söylediğimiz gibi ilgisizlikti.
*
Uzun yıllar önce yine bu konuda siyasiler bazında bir girişimde de bulunmuştuk.
Bilindiği üzere THY’de pestil ve köme dağıtımı gibi güzel fikirler ortaya atılsa
da kuşburnu neden geri plandaydı anlamak mümkün değildi.
*
Neyse biz gelelim konumuza,

https://gumushanedenhaber.com/veli-yilmazdan-cok-onemli-kusburnu-onerisi/


Demiştik ki her yıl eğitim yılı başında çocuklarımıza kuşburnu dağıtalım.
*
Öyle ya iktidar tek başına ve milletin vekilleri de iktidarın üyesiydi. Bozuk
süt vakalarına karşıt biz kuşburnunu hadi ülke genelinde olmasa bile sadece ve
sadece Karadeniz Bölgesinde kısmi olarak şehirlerdeki çocuklara dağıtabilirdik
ama başaramadık.
HABER KAYNAK LİNK: http://www.gundogumu.com/kusburnunun-sahibi-yok/
YORUM:
Çocukluğu, gençliği kuşburnu fabrikasının olduğu yerde TEKKE köyünde geçen Sayın
Veli Yılmaz çok önemli bir konuyu işlemiş ve teklifte bulunmuş.
Zaman geçmiş değil. Valimizden Milletvekillerimize, Belediye Başkanımıza,
Ticaret Odamızdan Esnaf Sanatkarlar Odamıza ve siyasi partilerden STKlarımıza
kadar resmi ve özel kuruluşların en erken bir zamanda bir araya gelmesi ve bu
teklifi değerlendirmesi gerekir.
Nedir o teklif: Kuşburnu suyunun; çevre dostu, sağlıklı ambalajlarda ülke
genelinde Milli Eğitim Bakanlığı okullarında öğrencilere dağıtılması programının
Sayın Milli Eğiitm Bakanımıza ve Sayın Cumhurbaşkanımıza sunulması ve kabul
ettirilmesi çalışmaları.
Her bakımdan doğal bir ürün olan kuşburnu suyunun ülkemizdeki tüm okullarda
öğrencilere periyodik aralıklarla dağıtılması hem sağlık açısından çok önemli
bir çalışma olacak hem de Gümüşhane’de kuşburnu sektörü canlanıp ayakta
kalacaktır.
Gümüşhane Belediyesi’nin iştiraki olan “Gümüşhane Şehircilik ve Sosyal Hizmetler
A.Ş” – (GÜMSAŞ) tarafından işletilen ve mülkiyeti de yine Gümüşhane
Belediyesi’ne ait olan Tekke Köyündeki Kuşburnu mamüleri üreten GÜMÜŞSU
FABRİKASI’nın statüsü her bakımdan böyle bir hizmeti ülke genelinde rakipsiz
sunmaya müsaittir.
Koronavirüs salgını sonrası bu poroje tez kabul görecektir kanaatindeyim.
Gümüşhane şimdiden bu işi halletmelidir.
Veli Yılmaz Bey’e tekrar teşekkür ediyorum. Bu işin peşini bırakmayalım.
YORUM: HASAN PİR
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